
Protokół Nr 32/21
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu

Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 29 czerwca 2021 roku

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 0800 do godz. 840.

Przewodniczący Komisji: Jan Krzysztof Binaś 

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na sesji:

1. Jan Krzysztof Binaś 
2. Katarzyna Sylwia Wilkowska
3. Tadeusz Łopaciuk
4. Antoni Malinowski 
5. Agata Koc 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki
 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Na posiedzeniu obecni byli wszyscy członkowie Komisji. Przewodniczący dokonał otwarcia
posiedzenia i stwierdził prawomocność obrad.

Ad pkt 2

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  Społeczna  Inicjatywa  Mieszkaniowa  „KZN-

Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością,
3) zatwierdzenia  wniosku  o wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy
Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o.,

4) rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca.
1. Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

w 2020 roku.
2. Sprawy różne.
3. Zamknięcie posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś odczytał proponowany porządek posiedzenia  
i zapytał, czy Radni zgłaszają inne propozycje.
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Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie proponowany porządek
posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś stwierdził,  że  proponowany  porządek
posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc   
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana jest  bardzo krótka.  Dotyczy ona
tylko  i  wyłącznie  dochodów i  wydatków bieżących.  Spowodowana  jest  głównie  tym,  że
trzeba  wyprowadzić  z  budżetu  środki  wprowadzone  w  maju  na  Program  „Opieka
wytchnieniowa”. Ustawa o dochodach jednostek samorządu terytorialnego wyklucza środki
Funduszu Solidarnościowego, a ponieważ są to środki Funduszu Solidarnościowego będą one
wydatkowane  pozabudżetowo  z  wydzielonego  rachunku  bankowego.  W  związku  z  tym
wycofuje  się  je  z  budżetu.  Pieniądze te  zostały  wprowadzone do budżetu gminy w maju
Zarządzeniem Burmistrza.  Będą one znajdowały się  na wydzielonym rachunku bankowy  
i  zostaną  przeznaczone  na  realizowaną  pomoc  społeczną.  Jest  to  kwota  w  wysokości
22 369,00 zł. Do budżetu wprowadza się kwotę w wysokości 37 376,00 zł środków z budżetu
państwa na realizację Rządowego Programu pod nazwą „Senior +”, który dotyczy opieki nad
seniorami. Jest to kontynuacja Programu z 2019 r. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś, który poinformował, że na sport
przeznaczone było 80 000,00 zł. Klub Sportowy Unia Ciechanowiec wykorzystała 54 000,00
zł, a 26 000,00 zł zostało. Radny zapytał, czy środki te można jeszcze wykorzystać.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jeżeli Unia Ciechanowiec nie wykorzysta tych
pieniędzy to zostaną one przesunięte na inne zadanie. 

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do
projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 2 
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Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na utworzenie spółki  Społeczna  Inicjatywa
Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  działając  w  porozumieniu  z
Krajowym Zasobem Nieruchomości pojawiła się możliwość budowy budynku czynszowego
na  terenie  gminy  Ciechanowiec.  Gmina  przedstawiła  teren,  na  którym  mogłyby  zostać
wybudowane  takie  mieszkania  i  dostała  akceptację  ze  strony  Krajowego  Zasobu
Nieruchomości.  W  chwili  obecnej  została  rozpoczęta  procedura  wdrażania.  Pierwszym
etapem  jest  przystąpienie  do  utworzenia  spółki,  natomiast  kolejnym  będzie  pozyskanie
dofinansowania  z  Ministerstwa  Rozwoju  
i  Technologii.  Społeczne  Inicjatywy  Mieszkaniowe  to  spółki,  które  w  porozumieniu  
z   samorządem  budują  i  wynajmują  mieszkania  z  przystępnym  czynszem.  Samorządy
otrzymają  dofinansowanie  wynoszące  do  35  %  kosztów.  Ma  to  zwiększyć  dostępność
mieszkań  na  wynajem  dla  osób  o  umiarkowanych  dochodach.  Za  utworzenie  nowych
mieszkań  
z  udziałem  gminy,  samorząd  będzie  mógł  otrzymać  bezzwrotne  wsparcie  w  wysokości
3 000 000,00  zł.  Program  skierowany  jest  do  mniejszych  miejscowości,  które  posiadają
problemy lokalowe. Jest to również szansa na zatrzymanie młodych ludzi w mieście. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś,  który  zapytał,  czy  Burmistrz
interesował się już, czy będą chętni na wynajem mieszkań.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że nie były przeprowadzane jeszcze żadne badania 
w tym kierunku. Przedstawiony projekt uchwały jest tylko uchwałą intencyjną.  Dodał, że  
w chwili obecnej jest bardzo duże zainteresowanie na mieszkania komunalne. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-
Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  Społeczna  Inicjatywa
Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie  spółki  Społeczna Inicjatywa  
Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością stanowi załącznik
nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o wsparcie  ze  środków  Rządowego
Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w tworzonej
Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały.
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przed złożeniem wniosek musi zostać
zatwierdzony  przez  Radę  Miejską.  Zostanie  on  złożony dopiero  jak  spółka  się  zawiąże.  
W  związku  z  tym,  wniosek  zostanie  prawdopodobnie  złożony  najwcześniej  pod  koniec
sierpnia bieżącego roku. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie  zatwierdzenia  wniosku o wsparcie  ze  środków Rządowego Funduszu Rozwoju
Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w tworzonej  Społecznej  Inicjatywy  
Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o wsparcie  ze  środków Rządowego  Funduszu
Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w tworzonej  Społecznej
Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o wsparcie  ze  środków  Rządowego
Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w tworzonej
Społecznej  
Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o. stanowi  załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana  M.  Z.  na  działalność  Burmistrza
Ciechanowca.

Odczytano treść skargi. Skarga stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Skarga została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej zaopiniowania  
i przedstawienia stanowiska Radzie Miejskiej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poprosił  Przewodniczącą  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji Agatę Koc o odczytanie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że skargi na
temat wysypiska pisane są przez Pana M. Z. już bardzo długo. Dodał, że prosił Pana M. Z.,
żeby wskazał mu, kto wywozi tam śmieci.  Jednak Pan M. Z. do tej  pory tego nie zrobił.
Burmistrz  poinformował,  że  jeżeli  dojdzie  do  usunięcia  wysypiska  to  wszystkie  koszty
związane z tą procedurą pokryją mieszkańcy. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca.
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Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana  M.  Z.  na  działalność  Burmistrza
Ciechanowca stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 4

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  otworzył  punkt:  Zbiorcza  informacja  o
petycjach  
rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w 2020 roku.

Odczytano  treść  zbiorczej  informacji  o  petycjach  rozpatrzonych  przez  Komisję  Skarg,  
Wniosków i Petycji w 2020 roku. 

Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  
w 2020 roku stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt 5

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Sprawy różne.

Poproszono Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o zabranie głosu.

Burmistrz poinformował, że chciałby uzyskać od Radnych Rady Miejskiej opinię na temat
jego propozycji, które chciałby zrealizować w przyszłości. 
Poinformował,  że  gmina  Ciechanowiec  z  Funduszu  Inicjatyw  Lokalnych  dostała  kwotę  
w wysokości 3 000 000,00 zł  na remonty szkół.  W chwili  obecnej ogłaszane są przetargi,
które niestety znacznie przekraczają możliwości wyremontowania tych obiektów. Dodał, że
patrząc  na  budżet  gminy  oraz  na  deficyt  jaki  posiada,  napisał  pismo  do  Premiera  za
pośrednictwem  
Wojewody Podlaskiego z prośbą o przeniesienia 3 000 000,00 zł z remontu szkół na pokrycie
deficytu lub pokrycie kosztów remontu dróg, które są zaplanowane na bieżący rok. 
Jeżeli chodzi o szkoły to Burmistrz poinformował, że prowadzi rozmowy z Ministerstwem
Edukacji, żeby z rezerwy Ministerstwa otrzymać środki na remonty tych obiektów. Dodał iż
wie, że w nowej perspektywie, czyli w Polskim Ładzie są bardzo duże środki na realizację
takich  zadań.  Kontynuując  poinformował,  że  parter  Szkoły  Podstawowej  im.  Mikołaja  
Kopernika przy ul. 11 Listopada zostanie wyremontowany i będzie funkcjonował tam Żłobek
Miejski.  Do  remontu  w  tym  budynku  pozostaną  dwa  piętra,  część  biurowa  oraz  sala
gimnastyczna. Burmistrz dodał, że chciałby uniknąć dużego kredytu, który został zapisany w
budżecie na bieżący rok, a skoro jest szansa na otrzymanie środków z innych źródeł to trzeba 
to wykorzystać. 

Kolejną sprawą do której odniósł się Burmistrz jest kwestia pozyskania środków do budżetu.
Poinformował, że zgłosiła się firma Dino, która chce kupić teren pod sklep oraz firma, która
chce kupić teren pod budowę Parku Handlowego. Burmistrz zapytał, co według Radnych jest
bardziej potrzebne w Ciechanowcu. 
W odpowiedzi Radni odpowiedzieli, że Park Handlowy. 

Kolejną  sprawą jest  Program Inwestycji  Strategicznych,  z  którego  każdy samorząd  może
złożyć tylko jeden wniosek. Burmistrz  zaproponował złożenie wniosku na  budowę stacji
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uzdatnienia  wody  we  wsi  Radziszewo-Sieńczuch,  uzupełnienie  wodociągów,  budowę
kanalizacji, wymianę hydrantów lub wniosek na remont i budowę Stadionu Miejskiego. 

Burmistrz poinformował, że zlecił przegląd hydrantów, ponieważ przymierza się do złożenia
wniosku na wymianę niedziałających.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś i zapytał kiedy ruszą prace nad  
budową ul. Spółdzielczej.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że wpłynęło już  
pozwolenie na budowę i prace powinny niedługo ruszyć. 

Następnie Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy uda się skończyć ul.  
Wąską, ponieważ jest tam bardzo niebezpiecznie.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że zabezpieczone były środki na wykonanie całej
ulicy. Niestety mieszkaniec tej ulicy ciągle utrudniał jej wykonanie. W związku z tym budowa
podzielona została na dwa etapy. Pierwszy etap został zrealizowany, a z drugiego etapu trzeba
było zrezygnować i pieniądze zostały zwrócone do Wojewody. Ze środków własnych gminy
inwestycja ta nie zostanie zrealizowana, ponieważ jest to bardzo duży koszt. 

Ad pkt 6

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś podziękował za udział w posiedzeniu Komisji
Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu i dokonał zamknięcia posiedzenia.

  Protokołowała:  Przewodniczący Komisji

 Wioleta Kierska     Jan Krzysztof Binaś 
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